
Zápisnica 
napísaná na mimoriadnom zasadnutí MsZ v Poltári 

konané dňa 2. 2. 2012 
 

Prítomní: MUDr. Radovan Baník, MVDr. Július Balog, Mgr. Martina Brisudová, Marián Bodnár,  
                MUDr. Miroslav Garaj, MUDr. Jana Gasperová, Mgr. Pavel Jánošík, Edita Klembasová,   
                František Kuzmáni, Pavol Sihelský, Mgr. Jozef  Vretenička, Ing. Jozef Žilík 
 
Ospravedlnený:                          Ľuboš Kučera 
 
Primátor:                                     Pavel Gavalec 
Prednosta:                            Ing. Pavel Olšiak  
Hlavná kontrolórka:                    neprítomná 
Zapisovateľka:                             Marta Kupčeková 

 
I. 
 

   Rokovanie mimoriadneho mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta, ktorý privítal 
všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 11 poslancov, MVDr. Balog príde 
trochu pozdejšie a p. Kučera sa ospravedlnil. 
 
Overovatelia:                        MUDr. Miroslav  G A R A J 
                                              Ing. Jozef  Ž I L Í K 
Hlasovanie:  Kto je za to, aby MUDr. Garaj a Ing. Žilík boli overovateľmi zápisnice? 
11 za                                             - proti                                      - sa zdržal hlasovania 
                                                                                MVDR. Balog, Kučera neprítomní 
 
Návrhová komisia:               Mgr. Martina  B R I S U D O V Á 
                                              Mgr. Pavel  J Á N O Š Í K 
                                                       František  K U Z M Á N I 
Hlasovanie: Kto je za to, aby Mgr. Brisudová, Mgr. Jánošík a p. Kuzmáni pracovali v návrhovej 
komisii? 
11 za                                             - proti                                      - sa zdržal hlasovania 
                                                                                MVDR. Balog, Kučera neprítomní 
 
PROGRAM: 
Jediným bodom programu bol návrh na odvolanie hlavnej kontrolórky. 
 
Kto je za to, aby sa mestské zastupiteľstvo riadilo týmto programom? 
11 za                                             - proti                                      - sa zdržal hlasovania 
                                                                                MVDR. Balog, Kučera neprítomní 
 
Poslancom boli predložené nasledovné podklady: návrh na uznesenie, 
                                                                                dôvodová správa, 
                                                                                 protokol z dychovej skúšky, 
                                                                                 záznam o vykonanej kontrole požitia  
                                                                                 alkoholických nápojov     
primátor 
- konštatoval, že prebehli školenia ochrana a bezpečnosť zdravia pri práci v piatok minulý týždeň.  
   V utorok bola situácia taká, aká v skutočnosti bola s tým, že boli sťažnosti na niektoré úseky,   
   ktoré podliehajú priamo pod mesto. Ja som zvolil situáciu takú, že začneme od mesta a bude sa  
   pokračovať ďalej, aby sa to dostalo do podvedomia. Fúkať budú za prítomnosti bezpečnostného  
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technika, predsedu závodného výboru a primátora. Všetkých sme dali do pozoru, celý mestský úrad 
fúkal. Bohužiaľ sa našla medzi nami jedna pracovníčka, čo nafúkala. Výsledky máte, ak niekto 
niečo k tomu má, nech sa páči. 
 
Ing. Žilík 
- to číslo je v čom, v akých jednotkách  
 
MUDr. Garaj 
- gram je promile 
 
Ing. Žilík 
- to nemôže byť, to by mala potom 8 
 
MUDr. Baník 
- je to 0,08 promile, je 4 gramy na liter 
 
p. Bodnár 
- ja som sa informoval u kamaráta, ktorý bol dopravný policajt. Tak som mu dal tieto cifry, po  
prepočte je 0, 8 promile. Ale to je taká informácia, ja jej verím, ale bolo by to treba overiť. 
Je to taká informácia z počutia. Nezáväzná. 
 
MUDr. Garaj 
- ja sa chcem spýtať. Dopočul som sa od svojich pacientov, že každý prístroj má kalibračný 
protokol, že či meria presne. By sme si prosili nahliadnuť 
 
primátor 
- samozrejme. Len na druhej strane, my sme prešli s prístrojom, ktorý nie je ciachovaný. Mali sme 
pripravený na polícii ciachovaný, kde nám ešte poskytli aj trubičky. 
 
MUDr. Garaj 
- trubičky nie je prístroj 
 
primátor 
- v poriadku 
  
MUDr. Garaj 
- ja len chcem vedieť, či tento prístroj je ciachovaný 
 
primátor 
- na druhej strane, ušla z tadiaľto pri zamknutých dverách, kde boli pracovníčky. Odstrčila ich a ušla. 
SMS sa poslalo, aby sa vrátila naspäť.   
 
MUDr. Garaj 
- ja sa nechcem s Vami hádať, ja chcem nahliadnuť kalibračný protokol. Máte, alebo nemáte? 
 
Mgr. Jánošík 
- môžem aj ja niečo k tomu? Minule v televízii dávali, čo pri jednej dychovej veci urobia po prípade 
tabletky. Lieky môžu akokoľvek  ovplyvniť. S tým treba rátať, že keď dajú policajti do niečoho 
fúknuť, alebo ktokoľvek dá do niečoho fúknuť, výsledok je zaručený. Dúfam, že ste to postrehli, 
dávala to televízia Markíza, alebo iné televízie. Naozaj, je jasné, že v tom dychu sa niečo nájde, ešte  
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raz vravím, či je to použitie nejakej čokolády s niečím višňa, alebo čokoľvek, takáto kombinácia, 
plus niektoré lieky, môžu výrazne ovplyvniť takisto výsledok dychovej skúšky. 
S tým, že potrebné ďalšie vyšetrenia, odber  krvi atď. 
My sme tu neboli, nevieme akým spôsobom sa to robilo. Myslel som, že je to oveľa viac. 
 
primátor 
- v dôvodovej správe máte všetko napísané 
 
Mgr. Vretenička 
- keď som sa pýtal, čo je dôvodom mestského zastupiteľstva, Marta nechcela, alebo nevedela 
povedať, čo je. Medzitým sa rozniesli hrozné veci, že nafúkala 4 promile. Toto roznášajú nejakí 
ľudia tu. 4 promile je hrozné, toto ako keby niekto po niekom išiel. To mi tak pripadá. 
 
p.Kuzmáni 
- ako zamestnávateľ niekoľkých ľudí viem povedať, že ak by môj zamestnanec bezdôvodne opustil 
pracovisko, automaticky je prepustený. To je môj názor. Si myslím, že všetkých. Keď ja mám 
nejaký plán, mám niečo podpísané a záväzné a naruší to, si myslím, že ten zamestnanec si nič iné 
nezaslúži. Nehovorím, že by zostal, ale hovorím o prípade, keď som vlastnú rodinu z dôvodu 
zavádzania a nedodržiavania termínov bohužiaľ prepustil. Bohužiaľ je to tak, ale hovorím, keby 
mne zamestnanec bezdôvodne odišiel, končí. Môžu chlapi piť, keď im dovolím, ale nikto nepije. 
Nebavím sa o alkohole.   
 
MUDr. Garaj 
- ale keď spravíš kontrolu, poistíš sa tak, že máš prístroj na úrovni  
 
p. Kuzmáni 
- ja nehovorím o alkoholickej kontrole. Ja hovorím, že niekto odišiel z pracoviska. 
Na základe čoho ušla? 
 
primátor 
- ja sa Vás p. MUDr. pýtam, prečo ušla? Preto, že bola čistá v tom, preto že užíva lieky? Alebo 
prečo? Doslova ušla. Troch ľudí som postavil k dverám. Doslova ušla. 
. 
MUDr. Garaj 
- ja si pýtam doplňujúce dokumenty, tak dúfam, že mi ich predložíte 
 
primátor 
- nevadí, bolo pripravené? Boli ďalšie kroky pripravené? Prečo toto spravila a ešte mali sa biť naši 
pracovníci s ňou? 
 
MUDr. Garaj 
- vy si myslíte, že dačo predložíte a my zdvihneme ruky za to 
 
primátor 
- to je Váš problém. Celé mesto čaká, že začnú piť. Čo budeme s ďalšími pracovníkmi robiť? Toto 
je ukážka poslancov, ako sa bude ďalej postupovať. 
 
MUDr. Garaj 
- predložte podklady 
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primátor 
- p. Bodnár vie, normálne dychové skúšky preukazujú. Ja som fúkal do toho, lebo fúkala, bolo 
 3, 6 nedofúkala. Druhá kontrolná 4, potom sa ja fúkal, lebo p. Bodnár povedal, že asi je špatný 
prístroj. 0, 0. Potom p. Bodnár fúkal 0, 0. Ona znova fúkla a 4. 
 
Mgr. Vretenička 
- prečo sa rozpráva, že 4, keď je to v skutočnosti 0, 8 promile 
 
Ing. Žilík 
- v skutočnosti je to aké číslo? 
 
MUDr. Gasperová 
- 0, 8 promile. Toto nie je prepočítané. Toto je hotový údaj. 
 
Mgr. Vretenička 
- som si myslel, že vypila 7 dcl pálenky 
 
MUDr. Gasperová 
 - 4 promile je už hlboké bezvedomie 

 
primátor 
- môžem Vám povedať, že bola opitá, ešte ani na stoličke nevedela sedieť. 
 
MUDr. Gasperová 
- včera? Potom by nemala 0,8 promile. 
 
primátor 
- na meter ste ju zacítili, keď prešla okolo Vás, že vodka z nej smrdela.  Ďalší dôkaz je 7 dcl fľaša 
vodky v skrini prázdna. 
 
p. Bodnár 
- pozor, tá kalibrácia má veľký význam, Tam môže anulovať právne kroky, resp. vynucovať ďalšie 
kroky právne. A po skúsenosti viem, pokiaľ sa preukáže, že prístroj nebol kalibrovaný, to uznesenie 
môže byť zrušené, resp. keď nie podložené právnicky.  
 
primátor 
- potom sa ťa pýtam ako bezpečnostného technika, prečo máme takýto prístroj? 
 
p. Bodnár 
- ja citujem, ja ho nemám, to nie je môj. Je to prístroj MsPS, ktorý mi dal a riaditeľ nás poslal sem. 
 
primátor 
- mal si hneď povedať 
 
p. Bodnár 
- ja som upozorňoval 
 
primátor 
- mal si hneď povedať, že nemáme kalibrovaný a zavoláme políciu. To nebol problém. 
 



- 5 - 
 
p. Bodnár 
- to som povedal, že nie je problém zavolať políciu. Ešte som pripravil protokoly. To je z hľadiska 
tohto problému. 
 
JUDr. Bračoková 
- chcela by som na margo tejto situácie povedať, že to, čo hovorí p. Bodnár, alebo p. MUDr. Garaj, 
je podmienkou, aby bol prístroj ciachovaný. Tam v prípade súdneho sporu by bol problém. Lenže tu 
boli ďalšie okolnosti, že nepodrobila sa ďalšej skúške dychovej a tým opatreniam, ktoré boli 
pripravené. Len na dokreslenie situácie som Vám chcela prečítať z jedného rozsudku z r. 2009, kde 
som zastupovala jedného klienta, ktorý tvrdil, že nepožil alkoholické nápoje, nafúkal z dezertu 0,12 
mg/l a potom neskôr znova po nejakých minútach 0,13 mg/l. Krajský súd potvrdil okamžité 
zrušenie pracovného pomeru, že bolo dôvodné s poukazom na rozhodnutie najvyššieho súdu SR, 
kde môže byť požívanie alkoholu, resp. nástup do zamestnania pod vplyvom alkoholu považované 
za porušenie pracovnej disciplíny zvlášť závažným spôsobom a teda aj dôvodom na okamžité 
zrušenie pracovného pomeru. Problém vidím v tom, pokiaľ by sa namietalo, či bol ciachovaný, 
alebo nie, je na zvážení súdu. Len toto je okolnosť, ktorá mne sa zdá, že v Poltári je všeobecne 
známou skutočnosťou, že dochádzalo k požívaniu alkoholu u tejto osoby. Ja osobne nemám 
problém s pani Lakotovou, práveže sme dobre vychádzali a toto nie je problém p. Lakotovej, ale asi 
Vás ako zastupiteľstva, aby ste o tom rozhodli tak, ako zástupcovia mesta. Ja som len na 
dokreslenie chcela toto povedať, že tam bolo 0, 002 promile, už aj to bolo dôvodom na to, že došlo 
k porušeniu pracovnej disciplíny. Ešte okrem tohto dôvodu, ak by sme neprihliadali ani na ten 
dôvod požitia alkoholu, tak to, že opustila bezdôvodne a bez ospravedlnenia pracovisko. Do 
dnešného dňa, ako viem, neprišlo k žiadnemu ospravedlneniu, alebo oznámeniu, že čo je s p. 
Lakotovou. Takže už je to dôvodom na uvažovanie, čo ďalej.  
 
p. Kuzmáni 
- neviem, o čom sa bavíme, keď skláreň je zatvorená. Neviem koľko stovák ľudí prišlo o robotu, tak 
neviem, o čom sa budeme baviť a ako budeme chodiť pred tými ľuďmi, keď je to porušenie. 
Hovorím zase nie o alkohole, hovorím o tom, že pracovníčka opustila svoje zamestnanie. Tak o čom 
sa budeme baviť? Toto asi nikto neurobí. V školstve si to niekto dovolí?  
 
MUDr. Garaj 
- v medicíne musí byť presné meranie 
 
p. Kuzmáni 
- ja nehovorím o alkohole, ja hovorím o opustení pracoviska. Chcem vedieť, ako sa zatváriš, keď sa 
Ťa niekto z nezamestnaných opýta zo sklárni, ktorí prišli o robotu, že prečo p. Lakotová svojvoľne 
opustila pracovisko a žiadne dôsledky sa nevyvodili. 
 
MUDr. Garaj 
- na maródku musíme čakať, lebo maródka sa dá vystaviť 4 dni dozadu a 7 dní v prípade 
psychického ochorenia. Takže to treba čakať, urýchlili sme situáciu.  
 
primátor 
- tu nejde o maródku 
 
MUDR. Garaj 
- ako vieš, že nemá maródku? 
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primátor 
- včera ušla, má absenciu. Ušla z roboty.  
 
MUDr. Garaj 
- môže to byť choroba. 
 
primátor 
- nastúpila do roboty? 
 
Mgr. Jánošík 
- ak môžem, ak sme takí čistí, hoďme kameňom. Ja som toľko videl pracovníkov mesta, aj 
mestského podniku, aj škôl opitých a riadiaci pracovníci zakryli všetko, lebo sa nám to vtedy 
nehodilo. Buďme prístupní týmto veciam. Aj my veľa vidíme, ja nie som alkoholik. Veľa krát by 
človek povedal „dobre, nejaká oslava“. Ale aj tu sa môže kdekoľvek stať, že príde nejaká oslava 
a primátorovi dáme fúkať? Nebuďte, takí doslova presní. Nie ste ani hodinky. Právnických názorov 
môže byť na toto 60. Ja mám doma tiež právnika. Počuj a teraz čo budú poslanci striehnuť kto 
vyjde z roboty opitý, alebo má vypité? Nebodaj budeme čakať, že nebodaj vypije? Možno, že mala 
vypité, ja nebol som tu. Nikto nemôže vyvrátiť, ani potvrdiť, to je jedna vec a za ďalšie ja si myslím, 
že mal byť tolerantný prístup, alebo na druhej strane určitým veciam netolerovať nič. Nulová 
tolerancia. Čo budeme robiť?  Zvrchu nie je nulová tolerancia a dole sa chceme ukázať, akí sme 
hrdinovia. Politici, poslanci nám chodia opití, tí sa z toho vyzujú a chudáci najviac na to doplatia. 
Právnik nevyskočí na právnika, právnik nevyskočí na policajta, policajt nevyskočí na prokurátora.  
 
primátor 
- p. poslanec, podľa Teba v škole pijete, normálne pijete a môžete si robiť čo chcete 
 
Mgr. Jánošík 
- ja som nepovedal, že pijeme 
 
primátor 
- tak ma nepresviedčaj, keď nevedela sedieť na stoličke poriadne, že nebola opitá. Keď stiahla 
okuliare, mala mútne oči. 
 
Mgr. Jánošík 
- p. primátor, hovorím o tom, aká je to chúlostivá vec. Tieto veci bolo treba dosledovať, alebo 
čokoľvek a keď bolo podozrenie, tak tieto veci hneď dať do zápisu a keby sa to opakovalo, nech sa 
páči, to je jasná vec. Neviem, ešte aj tí, čo vraždia sa povie tri krát a dosť. Chápete? Ten meter keď 
nahodíme, mňa súkromné firmy nezaujímajú, ja som poslanec mesta, ja to nebudem kontrolovať, to 
je pod úroveň. A keď, tak nadriadený vykonal túto činnosť, počuli sme čo chýbalo, nechýbalo, ja 
som si pozeral aj ostatné mená, čo ma tiež prekvapilo, že 4, nakoniec sme sa dohodli, že 0,8. 
Neviem, či sa hovorilo s pracovníčkou, či pila, či nepila, či lieky jedla. Ja neviem nič. Viem, že bola 
chorá, neviem koľko, to vy viete povedať, koľko nerobila. Mohlo sa to stať pripúšťam. Ale na 
druhej strane, nech sú také podklady, s ktorými nebude problém. 
 
p. Kuzmáni  
- toto sú špekulácie. Keď by bola čistá, prečo ušla? Ja neviem o čo sa tu jedná. 
 
MUDr. Garaj 
- existujú skratové jednania. Ty o tom nevieš. To z medicínskeho hľadiska existuje. Čakajte 7 dní 
kým príde maródka, či sa potvrdí, alebo nepotvrdí. A keď je niekto nezvestný? Ujde z pracoviska  
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a môže ostať nezvestný. 
 
Mgr. Vretenička 
- potom sa to zvrtne, že či bol aj p. primátor a prednosta vždy, keď boli mimo úradu, či boli 
služobne, keď ideme do dôsledkov. Potom aj to riešiť, neriešme Lakotovú. 
 
p. Kuzmáni 
- riešime tento problém a vy čo idete teraz z toho robiť? 
 
Mgr. Vretenička 
- po meste počuť, že mala 4 promile. Nezastávam, ale to nebolo 4 promile. 
 
p.Kuzmáni 
- ale je to správne, keď opustila pracovisko? Z tvojho hľadiska je to správne? 
 
Mgr. Vretenička 
- tak poďme teraz, nechcem útočiť, či aj p. prednosta aj p. primátor vždy, keď sú mimo úradu, vždy 
majú dovolenku? 
 
MUDr. Garaj 
- neprepustíš za minútu, keď Ti odíde, musíš mu to odniesť na poštu 
 
primátor 
- nie sme na urbárskej schôdzi, budeme hovoriť po jednom. Raz môžete hovoriť k jednej veci a nie 
tu skákať jeden po druhom. 
 
Ing. Žilík 
- keď si pozrieme protokol, je tam číslo, je zrejmé, že defacto mala vypité, ale dejure nie. Pretože 
my to nevyhráme na žiadnom súde, ten prístroj nebol kalibrovaný. Keď bude šikovný právnik, 
jednoznačne to vyvráti. Ja mám skúsenosti, to bude ťažké veľmi. To je jedna vec, aby sme sa tu 
nehádali. Je to zvolané horúcou ihlou, tak ako p. MUDr. povedal, ona môže povedať, že jej prišlo 
zle, musela odísť a jednoducho sa dá vypísať.  Či to bude v súlade s nejakými mravmi, to nemôžme 
skúmať, ale jednoducho to tak bude, predpokladám. Malo sa počkať. Keby sa bola podrobila 
prístroju, ktorý zapisuje, nie je čo riešiť. Čo ako zahlasujeme, bude s tým veľký problém. Ak sa ona 
odvolá na súd, my to nevyhráme. 
 
primátor 
- rozhodne súd, ako vieme dopredu? 
 
Ing. Žilík 
- lebo som mal taký prípad 
 
JUDr. Bračoková 
- ja tu mám na stole rozsudok, čo riešil najvyšší súd. Je to vysokoškolsky vzdelaný človek. Prehral. 
Našiel  v novinách články, presne také ako vy hovoríte, že kombinácia coly neviem s čím. 
 
Ing. Žilík 
- aby ste si nemysleli, že niekoho zastávam. Ja hovorím jednu vec a tú budem opakovať. Defacto 
nafúkala, dejure nenafúkala.  
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JUDr. Bračoková 
- s porovnaním údajov, je jasné, že musel byť prítomný alkohol 
 
Ing. Žilík 
- keď nenafúkal nikto z nich a ona nafúkala. Iba to je chyba, že nie je kalibrovaný a vhodný na 
takýto akt, ktorý vykonali pracovníci. Ja vás chcem vyzvať, keď sa bude hlasovať, každý podľa 
svojho vedomia a svedomia. Tu sa zbytočne budeme hádať, mali sme počkať, čo bude nasledovať 
ďalej. Ja by som MsZ posunul. 
 
primátor 
- boli pri dverách, pracovníci môžu povedať, ako sa správala, keď ušla. Lebo som zakázal, že ani 
noha z tadiaľto neodíde z úradu, kým neskončíme fúkanie. Neviem, či Marciková,  Kureková, alebo 
upratovačka boli tam, ak niečo majú na ozrejmenie. 
Môžu hovoriť. 
 
p. Marciková 
- mali sme zákaz pustiť zamestnancov von s tým, že ľudia môžu vchádzať aj vychádzať z úradu. 
Cudzí ľudia môžu s tým, že vošiel jeden pán, Božka odomkla, tým pádom sme toho pána vpustili, 
ona vyšla von, my sme ju zadržali, oznámili sme jej, že nemôže nikto odísť z úradu. Ona na to 
povedala, že ona ráno oznámila to, že odíde a ľudia o tom vedia, držala som ju za kabát, ona sa 
vytrhla a odišla von. Doslova nám ušla. 
 
primátor 
- keď niekto niečo chcel a chcel opustiť prevádzku, v prvom rade si myslím, že normálnym 
spôsobom príde a povie: „Idem na dovolenku, alebo idem tam a tam“. Ale ujsť z pracoviska, keď 
vedela a sme jej povedali, že keď si myslíš, že to máš od žuvačky, tak napi sa vody atď. Vydržíme  
10 – 15 min., pol hodinu. Ona využila ten čas a ušla. Podľa mňa má absenciu za včerajšok. 
Bezdôvodne opustila pracovisko. 
 
Ing. Žilík 
- neviem, ako to máte zaužívané na úrade, na opustenie pracoviska, čo sa týka starostlivosti 
lekárskej, či dávate priepustky, alebo ako?  
 
primátor 
- dávame priepustky 
 
Ing. Žilík 
- v tom prípade je to horšie, priepustku nemala, teoreticky nemala ísť 
 
Mgr. Vretenička  
- nemám nič proti tomu, keby sa bolo dalo, ak to naozaj takto bolo, nejaké upozornenie na 
porušenie pracovnej disciplíny 
 
primátor 
- Jožko, keby si ju bol videl na tej stoličke, tak ináč rozprávaš. Vy ste ju nevideli a ja som ju videl. 
A videli sme ju ďalší. Celý mestský úrad ju videl, aká bola opitá. Keď ju bilo do zárubni, keď ani do 
dverí nevedela trafiť, to čo. To je čo za pracovníčka. 
 
p. Klembasová 
- ja by som mala p. primátor na Teba jednu otázku. Keď som odchádzala do dôchodku, zvolilo  
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zastupiteľstvo namiesto mňa Ivetu za kontrolórku. Ty si to musíš veľmi dobre pamätať. Lebo si mi 
povedal, že ty jej pracovnú zmluvu nepodpíšeš, žeby som ešte zostala, lebo pije. Ja som Ti vtedy na 
to povedala, že ja som ju nikdy opitú nevidela, ale neviem či by si obstál, keby si jej pracovnú 
zmluvu nepodpísal, lebo ona bola riadne zvolená po mojom odchode, na druhý deň mala byť 
menovaná do funkcie. Tak sa aj stalo, urobil si to. Nerozumiem, prečo za celú tú dobu ako tu bola 
všetci hovoria, že pila, ja prisahám na svoje deti, že som ju nikdy opitú nevidela. Ja som s ňou 
chodila na akcie kontrolórske, keď som robila v Selciach kontrolórku. Ja som ju nikdy nevidela 
opitú. Nehovorím, že nevypila, ale nikdy sa neopila. Nikdy som ju nevidela opitú. Mňa zaujíma, 
prečo za 7 rokov skoro nikdy sa jej nedalo fúkať? Nikdy. Ty si mi povedal už vtedy, že ty pracovnú 
zmluvu nepodpíšeš s ňou, lebo je alkoholička. Teraz ja Ti poviem pravdu. Teraz sme boli na 
zastupiteľstve, na tej jednej, čo robila kontrolu, mala tam problém s Tebou, lebo si Ty porušil zákon, 
lebo si neurobil to, čo si mal, keď Ti tú správu predložila. Mne to teraz pripadá, ja neschvaľujem, že 
mala vypité. Som zásadne proti, ja som alkohol na pracovisku nikdy nepila. Jano Koršó nebolý nás 
všetkých o druhej zvolal a všetkým nám polial a povedal, že nebude sa vadiť a budete sa správať 
k sebe ako treba. Na pracovisku ja som nikdy nepila, neschvaľujem to. Len teraz mám taký divný 
pocit, že toto je poľovačka. Pretože už vtedy, keď sme prejednávali tie správy, že už vtedy ste sa tu 
vadili. Ja som Ti povedala, že nedá sa nič robiť, je zvolená riadne zastupiteľstvom, musíš ju 
rešpektovať. Už prečo sa nerobilo dačo, keď hovoríte, že taká bola a viac razy a vedelo sa o tom, 
prečo sa to doteraz nerobilo. My sme ju poverili, že má začať konať vo veci domova dôchodcov. 
Ako viem, tak začala konať v tej veci, tak si normálne myslím, že toto je hovorím, ako poľovačka. 
Nesúhlasím s tým, že mala vypité. Ale neviem ani, či toto bol dobrý ťah. A prečo sa to urobilo teraz 
a nebolo to za 7 rokov ani raz, keď povedali vypité mala, neprišla do roboty a neviem čo. Tak prečo 
sme s ňou dačo nerobili.  
 
primátor 
- veď sa začalo robiť a teraz sa Ti nepáči? Čo mi vyčítaš, prečo Rončák nedal fúkať?  
 
p. Klembasová 
- ale veď si bol ty primátor 
 
primátor 
- vtedy si dávala pozor, za Rončáka 4 roky pila, Vieme všetci, že bola tri krát na liečení na 
protialkoholickom 
 
p. Klembasová 
- ale to nemôžeš povedať, koľkí boli na liečení. Ale poviem Ti ešte takúto vec, práve takí ľudia, 
ktorí sú vyliečení alkoholici, abstinujúci alkoholici, keď sa dostanú do stresových situácií, tak 
hľadajú východisko možno v tom alkohole. Ja neschvaľujem, čo urobila, ale si dovolím povedať, že 
aké tu boli vzťahy, čo si sa Ty s ňou vadil a prednosta a ignorovali ste ju, nedovolili ste jej robiť 
a nepustili a neviem, tak aj to bolo svojim spôsobom dôvodom na to, že sa možno dala na pitie. Ja 
to netvrdím. Ale si myslím, že presne tak, ako povedal: hoď kameňom, kto si bez viny. 
 
primátor 
- myslím si že nemáš pravdu, ale to je tvoj názor 
 
p. Klembasová 
- to je môj názor. Primátor ty povieš, čo povedia ľudia, keď ona pije a čo povedia ľudia, že za 6 
rokov sa nevyšetrila záležitosť s domovom dôchodcov, kde 1.200.000 je dokázaných. Čo povedia 
ľudia? 
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primátor 
- kto to spravil? 
 
p. Klembasová 
-čo povedia ľudia, že ste tu popodpisovali faktúry a vyplatili 
 
primátor 
- za toto dávam trestné oznámenie voči tomu, že si ma obvinila 5. 12 . na zastupiteľstve, že ja som 
spreneveril, Tak toto si vyprosím. 
 
p. Klembasová 
- ja som ťa neobvinila, ty si bol štatutárny zástupca 
 
primátor 
- ja som bol ako svedok 
 
p. Klembasová 
- ty si bol štatutárny zástupca tohto mesta 
 
primátor 
- ale ja som bol ako svedok na vypočutí a nie ako obvinený. A ty všade vyprávaš, že som obvinený. 
 
p. Klembasová 
- ja som nikdy nepovedala, že si obvinený. Ale ty si štatutár a ty za to budeš zodpovedný, či sa Ti to 
páči, alebo nie. 
 
primátor 
- dávam trestné oznámenie, lebo je to natočené. Mňa si obvinila, aby som sa ja očistil, že v mojom 
záujme.  
 
p. Klembasová 
- áno, lebo ty si bol za to zodpovedný, lebo ty si bol štatutár. A tie faktúry sa podpisovali. 
 
primátor 
- bol druhý primátor, prečo to nespravili?  
 
p. Klembasová 
- ja hovorím, že to malo byť v tvojom záujme, aby sa to všetko doriešilo 
 
primátor 
- je v mojom záujme. Bol som na vypočutí ako svedok a pre mňa to skončilo. 
 
p. Klembasová 
- ale teraz, prečo ľudia teraz o tomto hovoria 
 
primátor 
-no ty to rozprávaš 
 
p. Klembasová 
- ja? Ja za týždeň ani von nevyjdem. Kde ja chodím. A ty mňa môžeš poznať, že ja to neroznášam, 
ja čo si myslím, ja Ti to rovno poviem. Takže nerozumiem, kde by som to ja roznášala. Prečo  
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sa urážaš? 
 
primátor 
- nevadí, toto sa stalo, riešime tento prípad, skutok sa stal, sme svedkami, je svedkami celý mestský 
úrad. Spravte si názor, ako chcete, z roboty ušla, podľa mňa má absenciu, darmo bude vypísaná od 
včerajšia na maródke, lebo nemala priepustku, nemala dovolenku podpísanú. Dneska nenastúpila, 
tak isto si myslím, že bezdôvodne, ani nezavolala, má vypnuté mobily. Lebo som chcel, aby bola na 
dnešnom zastupiteľstve. Na SMS, čo jej prednosta preposlal: vráť sa do pracovnej doby, lebo z toho 
bude veľký prúser, neodpovedala. Nereagovala. 
 
MUDr. Garaj 
-to sa tak píše SMS? 
To bolo tak napísané, tak potom aká kultúra tu panuje na tomto úrade? 
Poľovnícka, alebo aká? 
 
primátor 
- aká poľovnícka,  je v pracovnej dobe, ako mohla odísť 
 
prednosta 
- citujem: Iveta, bolo by dobre vrátiť sa, ak si nepila, nemáš sa čoho báť. Paľo Olšiak 
 
MUDr. Garaj 
- prednosta teraz nehovor Ty, teraz poslanci rozprávajú. Ty si kedy dostal slovo? 
 
prednosta 
- a Ty si kedy dostal?  Iba raz v diskutovať, je v rokovacom poriadku, v jednej veci. 
 
MUDr. Garaj 
- Ty tu budeš dirigovať? Alebo kto?  Choď do Lučenca. 
 
primátor 
- nie, ja som pred chvíľou povedal, že iba raz môžete diskutovať a skáčeme tu do reči. 
P. MUDr. Ty si dva krát. 
 
MUDr. Garaj 
- ešte sme si nepotykali 
 
Mgr. Jánošík 
- faktická poznámka, nie sme prihlásení, ani písomne, ani slovne. Za ďalšie, by som chcel povedať 
a naozaj to je názor poslanca, kedykoľvek, ktokoľvek p. Koršó nebohý, česť jeho pamiatke, tiež to 
mohol veľa krát urobiť a druhá vec, ak sa nám to hodí, ideme po človeku. Ak sa nám to nehodí, 
zakryjeme aj horšiu vec. Toto je pre mňa najviac neprijateľné. Keby to bola p. Marková, nebodaj, 
ktorá tiež kandidovala, tak by si ju rešpektoval ako inú osobu a  tam by sme nešli, podľa môjho 
názoru. Možno je to veľmi zlý názor, ale tam by sme nešli. Ak sa nám niečo hodí, ak sa nám niečo 
nehodí. Vieme, že p. Lakotová nehrá do karát obidvom Vám, ani primátorovi, ani prednostovi. 
 
primátor 
-je to tvoj názor. Mne je jedno, či je Jano, Ďuro, Fero. Vy ste poslanci na to, aby ste zdvihli telefón. 
Prečo ste nezdvihli aspoň raz telefón, keď máte nejaké podozrenie? Čo sa tu ideme obviňovať, či je 
to ten , alebo onen. Raz skutok sa stal, ten skutok vyšiel najavo, tak nad čím špirituzujeme teraz. 
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Mgr. Brisudová 
- ja som prihlásila až teraz do diskusie, pretože som chcela poznať názory kolegov, ktorí sú odo mňa 
o dosť starší. Majú viac skúseností. Ja osobne sa cítim ako človek, na ktorého sa možno upína viac 
pohľadov ako na bežných ľudí v Poltári. Tak isto poslanci sa zrejme cítia, primátor, verím, že 
prednosta, tak isto to musí cítiť hlavný kontrolór. Vzhľadom na to, mal by ísť svojim správaním 
príkladom. Ja som zažila hlavnú kontrolórku p. Klembasovú na mestskom úrade a nikdy som 
nemala pocit, že má v práci vypité. Potom som rozmýšľala o tom, akým spôsobom by to bolo, keby 
každý z nás, kde pracuje, by si dal za pohárik. Neviem si dobre predstaviť žiadneho lekára, ktorý tu 
sedí, žiadneho učiteľa, ani kdekoľvek inde, čiže tento problém má podľa mňa dva rozmery. Jeden je 
ľudský, že Poltár je malé mesto, hovorí sa veľa klebiet a ja som tiež počula, že mala 4 promile. Je to 
tak. 0, 8 je síce menšie číslo, ale to nikoho neospravedlňuje, aby na pracovisku požíval alkoholické 
nápoje. A čo sa týka tej maródky, zrejme tá maródka príde, ako hovorí p. MUDr. Ale musíme 
myslieť aj na to, že tí ľudia nás predsa vidia len citlivejšie, pretože sme na očiach. Súhlasím s p, 
Klembasovou, že na pracovisku sa piť nesmie. Hlavný kontrolór musí ísť príkladom Tak ako ona 
išla príkladom nám, že nám občas pristrihla krídelká, keď bolo treba, tak isto sa to očakáva od 
hlavnej kontrolórky. Na druhej strane sme jej naparili dosť veľa úloh. Ja som rada, že dosť veľa, 
dve, alebo tri išli z komisie školstva, sme to odsúhlasili. Keď bol problém s kontrolou na mestskom 
úrade, navrhli sme, aby robila štvrťročne kontrolu, ja som za to zdvihla ruku a tak teraz som na 
pochybách v tom, či aký rozmer má ciachovanie toho prístroja, či naozaj mesto môže prehrať  
takýto spor. Som jednoznačne presvedčená, že na pracovisku hlavný kontrolór nemôže piť. Ja som 
sa stretla aj s tým názorom, koľko ľudí prišlo o prácu v Slovglase a keď nafúkali, tak šli. Hlavný 
kontrolór vieme aký má plat, vieme akú má zodpovednosť, preto mne toto jednoducho z morálneho 
hľadiska, keď sa nebavíme o tom právnom dokopy to nejde. Takže nie som absolútne rozhodnutá, 
ako by som hlasovala, keby ku hlasovaniu došlo, ale v poriadku to určite nie je. A my cítime, že to 
nie je v poriadku.  
 
MUDr. Garaj 
- ja necítim 
 
Hlasovanie: 
Kto je za odvolanie p. Ivety Lakotovej z funkcie hlavného kontrolóra Mesta Poltár z dôvodu zvlášť 
hrubého porušenia pracovnej disciplíny? 
4 za                               Ing. Žilík, Sihelský, Kuzmáni, Mgr. Brisudová 
1 proti                           MUDr. Garaj 
7 sa zdržali hlasovania MUDr. Baník, Bodnár, Gasperová, Klembasová, Mgr. Vretenička, Mgr.   
                                     Jánošík, MVDr. Balog 
Neprítomný:                  Kučera 
 
MVDR. Balog 
- ako pokračovať ďalej, to je veľmi podstatné 
 
primátor 
- podľa tohto, hovoril som aj s JUDr. Gombalom, nakoľko keď by nemala vypité, ale ušla z roboty 
dostane kárne opatrenie a v druhom rade, nemusí sa zvolať ani zastupiteľstvo. V druhom rade letí 
bez zastupiteľstva. Ak si nedá pozor, toto mi p. Gombala povedal, že takto to môže, že pokiaľ prvý 
krát dostane kárne, druhý krát nemusí zastupiteľstvo. 
 
Ing. Žilík 
-aj ona sa musí riadiť zákonníkom práce, nie nami. My ju môžeme odvolať za niečo iné. Ja som sa 
za to čudoval, prečo sme volaní. To je pracovnoprávny vzťah My  nepotrebujeme odvolať. Dnes  
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sme tu nemuseli byť. 
 
MUDr. Garaj 
- a neplatí tam zákon o výkone verejnej funkcie? 

 
primátor 
- ja budem pokračovať v zmysle zákona 
 
JUDr. Bračoková 
- odvolať môže len MsZ, ale pracovný pomer okamžité zrušenie, výpoveď dáva mesto ako štatutár. 
Pracovnoprávny vzťah ide podľa zákonníka práce. 
 
 

UZNESENIE č. 2/2012 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané  dňa 2. 2. 2012 
 
MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO: 
I. NESCHVAĽUJE 
1. odvolanie p. Ivety Lakotovej z funkcie hlavného kontrolóra Mesta Poltár z dôvodu zvlášť   
    hrubého porušenia pracovnej disciplíny 
  
   Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta prítomným 
účasť a rokovanie mimoriadneho mestského zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
 
 
 
Pavel  G A V A L E C                                                  Ing. Pavel  O L Š I A K 
         primátor                                                                     prednosta MsÚ  
 
 
 
 
 
MUDr. Miroslav  G A R A J                                         Ing. Jozef  Ž I L Í K 
            I. overovateľ                                                       II. overovateľ  

 
 
 

Zapísala: Marta Kupčeková, vedúca správneho oddelenia 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Z Á P I S N I C A 

napísaná na mimoriadnom zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 
konané dňa 2. 2. 2012 

 
 
 


